
 

Fråga att besvaras vid kommunfullmäktige 2016-04-19 av Adam 
Reuterskiöld kommunalrådsordförande gällande nya bollhallen vid 
Ekebyhov.

Bakgrund
Under byggnationen av den nya bollhallen vid Ekebyhov har det uppstått en hel del 
felaktigheter och problem. Det har ju i dagarna visat sig att det saknas bygglov för sporthallen
samt att Länstyrelsen inte beviljat tillstånd för den tänkta pelletspanna som skulle se till att de 
sportintresserade får värme och varmvatten att duscha i.

Fråga: Hur kommer du Adam att lösa detta problem.

Desirée Björk
Öpartiet
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